
KITCHENS



DESIGNED
TO MEASURE

Khazanah provides pleasant living solutions, from high-quality kitchens, 
wooden flooring and doors to varied living furniture and wardrobes. Our 
team of interior decorators and interior designers work hand in hand 
with trained fitters to provide the beautiful home you dream of. We bring 
international contemporary styles and products to Qatar and match them 
with our own high standards of manufacture and expertise. With many 
years’ experience, we guarantee the quality and durability of our work. You 
can achieve a prestigious, premium-looking kitchen for an affordable price. 

توفر »خزانة« حلولا للعيش المريح، من المطابخ ذات الجودة العالية، والأرضيات 
الخشبية والأبواب، إلى أثاث المعيشة المتنوع و خزائن الملابس )الدواليب(. لدينا 
المدربين  الفنيين  الداخلي يعملون جنبا إلى جنب مع  الديكور  فريق من مصممي 
لتوفير كل ما تحلم به لمنزل جميل. نأتي لك بالأساليب والأنماط الدولية المعاصرة 
الى قطر ونمزجها بمعاييرنا العالية الخاصة من الحرفية والخبرة. من خلال خبراتنا 
مطبخ  امتلاك  يمكنك  والمتانة.  الجودة  لك  نضمن  عديدة،  لسنوات  تمتد  التي 

راقي ذو مظهر متميز بأسعار في متناول الجميع.  



THE RIGHT 
TOUCH

We have searched the world to find the best materials, from modern PVCs, 

melamines and laminates to natural wood veneers and solid wood. You can 

feel the quality just by touching them. We can help you choose the right 

combination of materials to create a harmonious look to your kitchen which 

matches your lifestyle.

الطبقات  إلى  والميلامين  البلاستيك  من  المواد  أفضل  عن  العالم  أنحاء  في  بحثنا 
خلال  من  فقط  بالجودة  تشعر  أن  يمكنك  الصلبة.  والأخشاب  الطبيعية  الخشبية 
متناغم  للمواد لإضفاء مظهر  تشكيلة  أفضل  اختيار  في  يمكننا مساعدتك  لمسها. 

إلى مطبخك يتناسب مع نمط حياتك.

1 - BLUE PEARL GRANITE 

2 - H-GRAY

3 - A-104 PURE WHITE

4 - F-105 GOLD TWILIGHT

5 - BRAZILIAN YELLOW GRANITE

6 - G - 687 GRANITE

7 - NAJARAN BROWN GRANITE

8 - BLACK GALAXY GRANITE
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Our design team is there to help you realise your dream 
kitchen. You can select from our wide range of options to 
create a unique kitchen, designed just for you. 

لدينا فريق تصميم لمساعدتك على امتلاك المطبخ الذي تحلم به. 
يمكنك الاختيار من بين مجموعة واسعة من الخيارات نقدمها لك 

لإنشاء مطبخ فريد من نوعه، صمم خصيصا من أجلك. 

1 - GLOSSY BEIGE

2 - BLUE GREEN

3 - GLOSSY GREEN

4 - GLOSSY RED

5 - ZEBRANO

6 - OLIVE MF

7 - FLAMINGO MF

8 - EICHE TW MF

9 - LIGNITE TW MF

10 - BLACK MIDNIGHT
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To see the full swatches,
please visit our showroom.

MAKING IT 
PERSONAL





FORM
FOLLOWS

Soft -closing hinges, drawer slides and built-in 
handles are the kind of extra details which add 
stylishness to the room as well as improve its 
practicality.

هي  المدمجة  والمقابض  والأدراج  اللينة  المفصلات 
عن  الغرفة، فضلا  إلى  أناقة  تضيف  إضافية  تفاصيل 

تحسين الاستخدام العملي لها.

FUNCTION





ليناسب  يمكنك تصميم مطبخك  خزائنه.  تخطيط وتصميم  يكمن في  جيد وعملي  سر تصميم مطبخ 
وحدات  من  الداخلية  التصاميم  من  واسعة  مجموعة  بين  من  الاختيار  طريق  عن  الخاصة  احتياجاتك 
التخزين لرفوف البقالة، سيتم تركيب كل شيء في مكانه الصحيح وسيكون هناك مكان لكل شيء. 

The secret to a well-designed and practical kitchen is its layout and the design of the 
cupboards. You can suit your kitchen to your own needs by choosing from our wide range 
of cupboard interiors. From slide in storage units to swiveling grocery shelves – your 
cupboards will be a treasury of order. Everything in its place. And a place for everything.

ROOM
FOR
ALL



Whether your kitchen is large or small, we can help with the homely details 
that will give it your own personal touch. We have a solution for every budget. 
With our wide range of options and emphasis on quality at affordable prices, 
we can build you a kitchen that will give pleasure for years.

سواء كان مطبخك كبيرا أو صغيرا، يمكننا أن نساعدك من خلال تفاصيل منزلية 
خلال  من  ميزانية.  لكل  مناسبا  حلا  ستجد  لدينا  خاصة.  شخصية  لمسة  تضفي 
أن  يمكننا  معقولة،  وبأسعار  الجودة  على  والتركيز  الخيارات  من  واسعة  مجموعة 

نبني لك مطبخا يمنحك المتعة لسنوات. YOUR
LITTLE 
KING-
DOM



BEST
OF

To make sure that we offer you the best, we are partners with some of the top manufacturers in 
Europe. These are just some of the firms that help us to create beautiful, functional living spaces.

أوروبــا.  فــي  المصنعيــن  كبــار  مــن  بعــض  مــع  شــركاء  أصبحنــا  لــك،  أفضــل  هــو  مــا  كل  توفيــر  لضمــان 
التــي تســاعدنا علــى إنشــاء مســاحات معيشــية جميلــة وعمليــة.  هــذه ليســت ســوى بعــض مــن الشــركات 



KHAZANAH.ME

Salwa Road ,Souq Al Rawda , P.O.Box :24286 Doha-Qatar
Showroom (+974)44366162/44437224 , fax(+974)44351352
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